
Rakúsky Wochenblick prináša cenné
informácie špičkového virológa Geerta
Vandena Bosscha, ktorý pracoval na vývoji
vakcín pre Nadáciu Billa a Melindy
Gatesovcov. TAKTO NEBEZPEČNÉ JE
DETSKÉ A “POSIĽNOVACIE” DODATOČNÉ
OČKOVANIE!!!
- CZ24 News | 30. listopadu 2021

Špičkový virológ, ktorý pracoval na vývoji vakcín pre Nadáciu Billa a Melindy Gatesovcov,
spôsobil na jar senzáciu. V tom čase varoval pred možným vznikom nových mutácií
odolných voči vakcínam v dôsledku pandémie – a teraz by mohol mať pravdu.

Jeho posledné varovanie však nie je o nič menej naliehavé. Podľa jeho názoru je pokračovanie v
očkovacej kampani zásadnou chybou, pretože vakcíny potláčajú vrodený imunitný systém. Odsudzuje
najmä očkovanie detí, ako aj „doplnkové“ očkovanie treťou dávkou.

Kľúčový je vrodený imunitný systém

Vanden Bossche je veľmi kritický k masovej očkovacej kampani. Najmä preto, že sa vysoko mutujúci
vírus vystaví tlaku, aby mohol uniknúť imunitnej reakcii. Je to o to problematickejšie, že COVID-19
nie je choroba, ktorá ohrozuje zdravých ľudí, tvrdí virológ. Tí majú neporušený vrodený imunitný
systém, ktorý si dokáže poradiť s rôznymi infekciami dýchacích ciest. V mnohých prípadoch ich
chráni do takej miery, že sa nenakazia ani pri kontakte s koronavírusom.

Očkovacia imunita

Tento vrodený imunitný systém by nikdy nemal byť narušený, napríklad nezdravým životným štýlom.
To však ohrozujú nové vakcíny, myslí si Vanden Bossche. Princíp účinku je založený na potlačení
vrodeného imunitného systému. Očkovacia imunita „nie je rovnocennou náhradou”. Protilátky proti
vakcíne sú čoraz menej účinné. Na rozdiel od vrodeného imunitného systému nedokázali vírus
sterilizovať. Preto by neprispievali k hromadnej imunite.
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Očkovanie detí a doplňujúca 3. dávka

Osobitné nebezpečenstvo virológ vidí v očkovaní detí. Ich imunitný systém sa vyvíja. Zabraňuje sa
tvorbe vrodených protilátok – a tie by chránili pred celým radom ochorení. Potlačenie týchto
protilátok zvyšuje náchylnosť detí na iné ochorenia. Vakcínové protilátky by potom možno
poskytovali ochranu pred ťažkým priebehom (u detí je to nepravdepodobné) – ale nie pred inými
patogénmi. Preto existuje dokonca riziko antiimunitných ochorení! Preto by deti nemali byť za
žiadnych okolností očkované, tvrdí Vanden Bossche.

Z rovnakého dôvodu by sa ľudia, ktorí už boli očkovaní, nemali nechať znova zaočkovať:  „V
skutočnosti bude pre očkovaných veľmi ťažké kontrolovať množstvo chorôb – nielen koronu.” Virológ
preto neskrýva obavy o očkovaných. Dospelí očkovaní by mohli „trénovať“ svoj imunitný systém
dlhšie ako deti – ale návrh na tretie očkovanie bol „úplne šialený”, tvrdí virológ. Hlavný účinok
spočíva v tom, že protilátky proti vakcíne ďalej zaťažujú ich imunitný systém.

A ako sú na tom neočkovaní

U neočkovaných je situácia trochu odlišná. Vanden Bossche identifikuje medzi nimi tri skupiny. Na
jednej strane sú tí, ktorých dobrý imunitný systém doteraz zabránil infekcii. Po druhé, ľudia, ktorí
mali doteraz mierny priebeh – a potom tí, ktorí mali výrazný, symptomatický priebeh. Všetky sú v
podstate chránené. Teraz sa však objavujú nové mutácie, ktoré sú podľa Vanden Bosscheho
dôsledkom očkovacej kampane, pretože pretrváva variant, ktorý najlepšie uniká vakcínam.

Osoby s predchádzajúcimi ochoreniami

Ani v tomto prípade by sa ľudia rozhodne nemali dať očkovať, hovorí Vanden Bossche. Tieto látky
totiž ešte viac potláčajú ich vrodený imunitný systém. Najmä u ľudí s už existujúcimi ochoreniami je
dôležité vyhnúť sa riziku infekcie. To zahŕňa aj kontakt s očkovanými osobami. Virológ nechce
diskriminovať očkovaných. Ale: „Očkovaní ľudia sú teraz pre tento patogén veľmi zvláštnou živnou
pôdou.”

Podľa Vanden Bosscheho vedecké údaje jasne ukazujú, že ochranou je vrodený imunitný systém, a
nie imunita očkovacej látky, ktorá aj tak po niekoľkých mesiacoch klesá. Najdôležitejším aspektom je
podľa neho posilnenie vrodeného imunitného systému: „Vírusu nemôžeme uniknúť, môžeme sa len
chrániť.” Na druhej strane, tvrdé protikoronové opatrenia považuje za dlhodobo neudržateľné,
dodáva Wochenblick.

 

ZDROJ:  https://www.wochenblick.at/impf-experte-warnt-so-gefaehrlich-sind-kinder-und-booster-impf
ungen/
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